



**招商永隆銀行**  
CMB WING LUNG BANK

## 存款服務收費—「不動賬戶」定義修訂通知

由 2018 年 5 月 7 日起，招商永隆銀行有限公司（「本行」）將修訂存款服務收費項目下「不動賬戶」之定義，由「存款賬戶無往來超過一年」修訂為「連續兩年無往來之賬戶」，其收費維持免費。

如有任何查詢，請致電客戶服務熱線 230 95555 或與本行職員聯絡。

招商永隆銀行有限公司謹啟

2018 年 5 月

**Notice of Amendment for the definition of**  
**“Dormant Account” under Deposit Service Charges**

With effect from 7<sup>th</sup> May 2018, the definition of “Dormant Account” under Deposit Service Charges of CMB Wing Lung Bank Limited (“the Bank”) will be revised from “deposit account inactive for more than 1 year” to “inactive account(s) for 2 consecutive years”, the charge scale will remain as free of charge.

Should you have any enquiries, please call our Customer Services Hotline at 230 95555 or contact the Bank’s staff.

For and on behalf of  
**CMB Wing Lung Bank Limited**  
May 2018